

Limited Time Offer!!

***BUY 4 MICHELIN TYRES 18"+**

GET

400AED CASH discount

+

100AED gift Card

Terms & Conditions:

- This offer applies exclusively to MICHELIN tyres available from 16th October till 16th December, 2023.
- Discount Slabs (for 4 tyres): AED 400 for 18" and above.
- Discount Slabs (for 2 tyres): AED 200 for 18" and above.
- Receive an additional AED 100 Majd Al Futtaim Gift Card with the purchase of 4 tyres or more. For the purchase of 2 or 3 tires, get an AED 50 Majd Al Futtaim Gift Card.
- This is limited offer valid only at selected TYREPLUS outlets in U.A.E.
- Applicability: The offer is valid for MICHELIN Brand tyres (PC, SUV).
- Exclusivity: This offer cannot be combined with any other ongoing offers or promotions.
- Accessibility: The offer is accessible at specific TYREPLUS outlets in the UAE.
- Visit tyreplus-me.com for more detailed information about this promotion.

عرض لفترة محددة!!

***قم بشراء 4 إطارات ميشلان مقاس 18 بوصة أو أكثر**

واحصل على

خصم نقدي بقيمة 400 درهم

+

بطاقه مشتريات بقيمة 100 درهم

الشروط والأحكام :

- العرض حصري على إطارات ميشلان المتوفرة خلال الفترة من 16 أكتوبر وحتى 16 ديسمبر 2023
- عند شراء عدد 4 إطارات من ميشلان مقاس 18 بوصة وأكثر يحصل العميل على خصم نقدي بقيمة 400 درهم إماراتي.
- عند شراء إطارين من ميشلان مقاس 18 بوصة وأكثر يحصل العميل على خصم نقدي بقيمة 200 درهم إماراتي.
- يحصل العميل على بطاقة مشتريات إضافيه من ماجد الفطيم بقيمة 100 درهم عند شراء 4 إطارات على الأقل او بطاقه مشتريات من ماجد الفطيم بقيمة 50 درهماً عند شراء إطارين الى ثلاث إطارات فقط .
- العرض صالح فقط بفروع تايربلاس المختارة بدولة الإمارات العربية المتحدة.
- العرض صالح فقط على إطارات ميشلان لسيارات الركاب الصغيرة وذات الدفع الرباعي.
- لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عروض ترويجية أخرى.
- يمكن الاستفادة من العرض فقط بفروع تايربلاس المختارة بدولة الإمارات العربية المتحدة.
- لمعرفة المزيد من التفاصيل حول العرض يرجى زيارة موقعنا tyreplus-me.com